
Pallotta: De Rossi? Każdy może być sprzedany, jak w Celtics

News - ASRoma.pl

Po ostatniej wypowiedzi Jamesa Pallotty, w której pojawiły się drobne

uszczypliwości w kierunku starych właścicieli, zareagowała Rosella Sensi.

Dzisiaj James Pallotta udzielił wywiadu dla Rai Sport 1 z Nowego Jorku. 

 

Skandal z uchylaniem się od płacenia podatków?

- Jedynym co wiem na pewno, w czym zapewnił mnie mój sztab, jest to, że nie

mamy nic wspólnego z tą sprawą.

 

Garcia?

- Spotkałem się z nim tutaj, w Nowym Jorku i po godzinie zdałem sobie sprawę, że

jest właściwym trenerem, który zostanie na długo.

 

Sprzedaż De Rossiego?

- Zobaczymy. Wszyscy gracze mogą być zawsze sprzedani, to samo tyczy się

mojego Celtics.

 

Totti?

- Zawsze będzie częścią Romy. Chcemy, aby pozostał w Romie, na pewno zagra

sezon albo dwa. To jest coś, o czym musimy porozmawiać z nim bezpośrednio. Nie

wiem czy ma zamiar grać do 40-ki. Wtedy zaczniemy się zastanawiać czy może grać

do 50-ki. [śmiech - dod.red.]
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